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Referat Bestyrelsesmøde 16.11.2009  

       Der var afbud fra Niels Jørgen Jacobsen. 

1. Gennemgang af sidste referat:  

Referat fra 08.09.2009 blev godkendt. 

Referat fra mødet den 05.10.2009 mangler – udfærdiges – BS. 

 

2. Post til / fra Foreningen: 

Breve fra 3 kanaludbydere. 

Indbydelse fra Dansk Kabel TV til Juletræsfældning. Vi deltager ikke. 

Vedr. hegnet på Siøvej er der sendte breve til beboerne, der vil blive berørt af ændringen. 

Brevet er vedlagt skitse over den planlagte udtynding i hegnet mod Lunding Møllevej. Der 

er modtaget 2 indsigelser mod den foreslåede løsning.  

3. Regnskab: 

Der er indgået penge vedr. en af vore incassosager.  

Kassereren havde udarbejdet en oversigt over økonomien d.d. og  forventninger til den 

resterende del af året.  Vi har en god og sund økonomi.  

4. Opgaver: 

 

Vedr. ændringen af signalforsyningen / overgang til digital TV den 01.11.2009 har dette 

ikke giver anledning til de store problemer. Dog har info-kanalen været ude af drift nogle 

dage, og enkelte medlemmer har ringet om ”sort skærm”, men det var kun et spørgsmål 

om, at søge kanalerne igen. Der må påregnes uregelmæssigheder på nogle kanaler indtil 

den  01.01.2010, hvor alle ændringer skal være på plads.  Leverandørerne opfordres til af 

bruge info-kanalen, hvilket vi også synes har fungeret godt i overgangsfasen. 

 

Kontrakten gældende fra 01.01.2010 er stadig til gennemsyn hos advokaten. Der rykkes for 

svar.  (BS) 
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Vedr. hegnet på Siøvej  kontaktes de 2 beboerer, der har gjort indsigelse,  med henblik på 

udarbejdelse af en speciel aftale, således der ikke bliver så åbent til deres grunde. Arbejdet 

sættes herefter i gang. 

Angående hegnet langs Aarøsund Landevej aftales et møde mellem Haderslev Kommune 

og SLA for at få aftalt, hvorledes vi hurtigst muligt får dette hegn klippet. 

 

”Bump” på Tåsingevej er nu fjernet med det resultat, at farten nu igen er meget høj. Arkil  

undersøger hos Haderslev Kommune, hvorvidt nye løsningsforslag kan gennemføres, 

således de er lovlige og trafiksikre.  

 

Hegnet ved Hjortøvej/Bjørnøvej trænger igen til vedligeholdelse. SLA kontaktes.  (KR) 

 

Skelpælene i hegnet bag Strynøvej mangler stadig. SLA kontaktes. (KR) 

 

5. Nyt fra området: 

 

Lille vippedyr på den lille legeplads på Tåsingevej er defekt. Fjernes. 

 

Vedr. etape 5 på Langelandsvej står der meget vand i området. Afklares inden overdragelse 

fra Haderslev Kommune til ØKG. 

 

6. Næste møde er 16/12 kl. 19.00, hos formanden Thurøvej 61. 

 

7. Eventuelt - Ingen bemærkninger. 

 

 

Britta Sørensen 

 

 


